

## UNIGO: Product Advisor, Front-end Engineer, Graphic Designer

职位: 产品顾问

岗位职责 :

1. 基于用户体验设计理念, 结合其他优秀的产品, 对 ui/ux 提出合理的优化意见
2. 结合用户需求和产品技术架构, 完成产品功能的概念设计和原型展示
3. 跟踪产品的市场效果、用户反馈, 收集和主动挖掘改进需求, 根据业务需要持续改进产品

任职要求 :

1. 有过已上线的产品设计经验, 经历过从产品从 0 到 1 的过程
2. 对 PC 端和移动端软件 UI、UX 有非常出色的经验积累, 能够设计快捷、高效的产品, 能够迅速发现能够提高的部分
3. 拥有良好的沟通能力和团队协作能力, 有积极解决各种难题的能力, 主动, 积极的面对每个问题
4. 熟悉平台型业务流程, 有社区类、电商类业务的项目经验者优先
5. 有过在大公司经验者优先, 并且投递时请注明, 公司名 + 职位 + 任职时间

Position: Product Advisor

Responsibility:

1. According to design concept of user experience, consider about other excellent products, put forward the optimization suggestion for UI/UX.
2. Consider about the user requirement and technology architecture of products, Complete the conceptual design of product and prototype.
3. Collect the improvement requirement according to market feedback in order to improve the product.

Requirement:

1. Should have experience with an on-line product design, starting from scratch.
2. Should have excellent experience in pc and mobile terminal, Able to design efficient products and discover the parts that can be improved.
3. Should have good communication skills and team work ability.
4. Familiar with platform business of e-commerce and community business.
5. Please add the company name + position + working period if has the experience in a large scale company.

职位: 前端工程师

岗位职责:

- 1、负责公司业务系统产品前端 ( 移动版及 PC 版 ) 开发及交互功能
- 2、解决各种设备 ( PC 端及移动端等 ) 浏览器兼容问题 , 并且做到响应式交互
- 3、根据设计师、产品经理提出的 UI,UX 意见 , 对前端进行优化修改
- 4、和后端工程师进行沟通 , 共同提出最优的交互解决方案并完成开发

任职要求:

- 1、精通 HTML、CSS、JavaScript 以及其他 Js 库等前端技术
- 2、熟练掌握 JQuery、Bootstrap 等前端框架 , 并运用其实现前端交互效果
- 3、熟悉 html5/css3,有响应式 web 设计的开发经验
4. 有过在大公司经验者优先 , 并且投递时请注明 , 公司名 + 职位 + 任职时间

Position: Front-end Engineer

Responsibility:

1. In charge of development of front-end system, including the pc and mobile terminal.
2. To solve the problem of compatibility of different browser in pc and mobile terminal.
3. According to suggestion of designer and product owner to improve the front-end.
4. Have communication with back-end engineer and put forward the best solution of development.

Requirement:

1. Be proficient in HTML, CSS, JavaScript and other JavaScript-related framework.
2. Be proficient in JQuery and Bootstrap and other related framework.
3. Familiar with html5/css3. Have experience in responsive design.
4. Please add the company name + position + working period if has the experience in a large scale company.

岗位名称：平面设计师

岗位职责：

1. 面向公司内部的产品 VI 设计
2. 负责公司各类活动图片及主视觉设计及延伸设计（包括但不限于：活动内容的配图、海报、落地页、banner、数据信息图的设计制作等）
3. 负责 H5/FB/微信公众号及 APP 等新媒体产品的图片设计并协助策划（可共用）
4. 配合内容编辑，负责相关专题页面的创意设计与搭建

任职要求：

1. 精通 PS、AI 等设计软件，手机修图 APP 达人优先
2. 具有较好的创意表现能力与活跃的设计思维，较强的美术/平面视觉艺术功底；
3. 具有基本的美术功底及良好的构思能力，且能够很好把握视觉色彩；
4. 有良好的沟通和团队协作能力，工作效率高，执行力强（需要配合 CEO/CTO/研发总监的工作效率），抗压能力强，能够迅速应变、高效完成设计需求
5. 不限学历，不限学校，需要 BASE 在香港，美术/平面设计/广告/建筑等专业，熟悉摄影摄像者优先，有相关项目或制作经验者优先（可附作品）
6. 情商高

Position：Graphic Designer（Part-time/Full-time）

Include：

1. Scheduling project implementation and defining budget constraints
2. Working with a wide range of media and using graphic design software
3. Thinking creatively and developing new design concepts, graphics and layouts

Job brief：We are looking for a creative Graphic designer with up-to-date knowledge to interpret our clients' needs and to design solutions with high visual impact. You will work on a variety of products, including websites, product packaging, websites, exhibitions, corporate identity etc. and you will cooperate with our designers and sales team. The goal is to get the clients' message across.

Responsibilities :

1. Cultivate a solid body of work
2. Take the design “brief” to record requirements and clients’ needs
3. Schedule project implementation and define budget constraints
4. Work with a wide range of media and use graphic design software
5. Think creatively and develop new design concepts, graphics and layouts
6. Prepare rough drafts and present your ideas
7. Amend final designs to client’s comments and gain full approval
8. Work as part of a team with copywriters, designers, stylists, executives etc.

Requirements :

1. Proven graphic designing experience
2. Mandarin is a must
3. Possession of creative flair, versatility, conceptual/visual ability and originality
4. Demonstrable graphic design skills with a strong portfolio
5. Ability to interact, communicate and present ideas
6. Up to date with industry leading software and technologies (In Design, Illustrator, Dreamweaver, Photoshop etc)
7. Highly proficient

**If you are interested in the position, please send your CV and works to [team@unigotech.com](mailto:team@unigotech.com)**